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Remissvar avseende EU-kommissionens förslag COM (2018) 372-375, 382, 390 och 471-473

Insjöfiskarena vill tacka för möjligheten att ge synpunkter genom remissvar samt att vi givits tillfälle att deltaga i ett 
givande samråd å Näringsdepartementet.

Vi välkomnar att insjöfisket ges möjlighet att vara verksamma i den nya programperioden på samma villkor som övriga 
näringen.

Vi välkomnar att såväl Kommissionen som Departementet noterat de administrativa svårigheter som vidlådit arbetet i 
innevarande programperiod och ser fram emot förenklingar till gagn för såväl nyttjare som ansvarig myndighet. 
Jordbruksverkets projektrevisorer hade i samband med starten av innevarande period invändningar som åsyftade att 
minska krånglet avseende ansökningar och redovisningar. Vi vill föreslå att synpunkter från dessa beaktas.

Vi välkomnar möjligheten att stödja kustsamhällen som bygger på fiskenäring.

Vi instämmer inte i synpunkten att stöd inte får utgå till ökning av fiskeresursen. Utgångspunkt för all 
näringsverksamhet måste vara att växa och förkovra sig till gagn för hela landet i form av arbetstillfällen, skatteintäkter,
närproduktion och hög kvalitet.
Givetvis under förutsättning att vi sköter fiskevattnen på ett sätt som gör detta möjligt.
Det kan inte vara rätt att i såväl EU-perspektiv som nationellt på detta sätt utgå ifrån att förvaltningen kommer att 
misslyckas, sända dödgrävarsignaler till näring och befolkning, för att därigenom på förhand döma ut all möjlighet till 
framtid för svenskt fiske.

Vi har givits tillfälle att ta del av remissvar från SFPO och instämmer i övrigt i det som däri anföres.

Med vänlig hälsning

Mats Eriksson Mats Ingemarsson
Förbundsordförande SIC Vd Insjöfiskerenas AB
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